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Abstract (en)
The invention relates to a method of increasing the water depth of a watercourse, in particular for removing mud deposits from the bed of the
watercourse. Furthermore, the invention relates to a device for increasing the water depth of a watercourse, in particular for removing mud deposits
from the bed of the watercourse, preferably a mobile device, preferably a dredger, preferably for carrying out the aforesaid method. The object of
the method is to specify a method by means of which the water depth of a watercourse can be increased and as far as possible a flat bed of the
watercourse is left behind after the method is carried out. This object is achieved according to the invention by virtue of the fact that material to be
dredged is dredged from the bed of the watercourse and that the bed, which has become uneven due to the dredging, is then levelled and preferably
lowered further by material of the bed being whirled up by blasting with a medium and by partly being removed by existing natural and/or artificially
produced flow and by partly being lowered again in a uniformly distributed manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Vergrößerung der Wassertiefe eines Gewässers, insbesondere zum Entfernen von Schlammablagerungen
vom Grund des Gewässers. Weiter betrifft die Erfindung eine Vorrichtung zur Vergrößerung der Wassertiefe eines Gewässers, insbesondere
zum Entfernen von Schlammablagerungen vom Grund des Gewässers, vorzugsweise eine verfahrbare Vorrichtung, bevorzugt ein Baggerschiff,
vorzugsweise zur Durchführung des vorgenannten Verfahrens. Der Erfindung liegt die Aufgabe zugrunde, ein Verfahren anzugeben, mittels dem die
Wassertiefe eines Gewässers vergrößert werden kann und nach dessen Durchführung ein möglichst ebener Grund des Gewässers zurückgelassen
wird. Diese Aufgabe wird erfindungsgemäß dadurch gelöst, daß Baggergut vom Grund des Gewässers gebaggert wird und daß danach der durch
das Baggern uneben gewordene Grund dadurch eingeebnet und vorzugsweise weiter abgesenkt wird, daß Material des Grundes durch Strahlen
mit einem Medium aufgewirbelt wird und teils durch vorhandene natürliche und/oder künstlich erzeugte Strömung abtransportiert wird, teils sich
gleichmäßiger verteilt wieder absenkt. <IMAGE>
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